
 
 

 
电子主日捐 / 月捐 - 须知 
Sunday OƯering and Pledge/Tithing through online payment 
 

(1) 主日捐 (Sunday OƯering)  
您可通过  PayNow 捐献主日捐。 

 

 

Sunday OƯering via PayNow 

- Use Bank App to scan QR code 
- Or type in T08CC4056GA01 

Please note that Sunday OƯering will not be recorded as your tithe oƯering.  To 
have a record of your tithing, please refer to next section on Pledge/Tithing. 
 

(2) 月捐 – 电子银行月捐程序 (Pledge/Tithing – Bank Transfer 

process) 

请登录您的银行网站，并将 SACM 添加为资金转账收款人。通过银行网站转账

时，请填写以下详细信息： 

 收款人名称： SACM 

 银行名称： 大华银行（United Overseas Bank Limited） 

 银行账户号码： 4513091618 

 付款备注： 填写您的 SACM 会友号码，或名字，或登陆账户名 

(注：SACM 会友号码就是月捐封号码) 



  
 

注意：为了确保通过电子转账的月捐能够被正确识别并记录在你的名下，请遵

循以下指引： 

1. 银行转账/电子奉献时，请务必填写您的 SACM 会友号码，或名字，或登

陆账户名作为付款备注。 

2. 若未注明 SACM 会友号码，或名字，或登陆账户名，您的奉献将被视为

匿名捐款，无法提供相关奉献记录。 

3. 如果您已经拥有场地预订登录账号，则无需申请 SACM登陆账户名，您

的场地预订登录账号即为您的 SACM登陆账户名。 

4. 若你还没有 SACM登陆账户名，可上网申请：  

请注意：这账户只供给华语部会友申请。  

 

 

5. 若有任何疑问，请联系教会行政同工。 

 

Login to your bank’s Internet Banking website and add SACM as a funds transfer 
payee. Fill in the following details to initiate fund transfer/payment from your 
bank: 

 Beneficiary/Recipient Name: SACM 

 Bank Name: United Overseas Bank Limited 

 Account Number: 4513091618 

 Reference: Your [Member ID or Your Name or Your SACM Unique ID]  

** If you proceed with bank transfer/e-Tithing WITHOUT indicating your [Member 
ID or Your Name or Your SACM Unique ID],  your e-Tithing will be deemed as 
Anonymous. 

** If you already have a Facility Booking Login ID, you DO NOT have to apply the 
unique ID. The same Facility Booking Login ID is your SACM Unique ID. 

** If you have any questions, please contact the church admin department 


